
Forslag til generalforsamlingen i HF Sønderbro 2023 

Åbenhed om huse til salg 

Tak til den nuværende bestyrelse for at være begyndt at udsende informationer på e-mail til 
foreningens medlemmer om havenumre og pris mm. på de huse, der er blevet sat til salg. Denne nye 
åbenhed har vakt stor glæde hos mange, og jeg ønsker derfor, at den gøres til en fast praksis for alle 
fremtidige hussalg. 

Forslag: 
Hver gang et hus sættes til salg, skal bestyrelsen orientere medlemmerne via e-mail. Meddelesen 
skal mindst indeholde følgende: havenummer, vurderingspris, antal m2, hvornår/hvordan det vil 
være muligt at besigtige hus og have, samt seneste frist for at tilkendegive interesse.  

Bente Faurby, have 245 


